



## **EURONEXT DERIVATIVES MARKETS**

# CORPORATE ACTION NOTICE

This Notice applies to the following market:

**Paris Market** Notice No: CA/2008/339/P

ISSUE DATE: 21 July 2008  
EFFECTIVE DATE: 22 July 2008

## EQUITY OPTIONS

SUEZ SA

## **MERGER AND DEMERGER**

This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for the Euronext Derivatives Markets (“Liffe”), which is available on the Liffe website at [www.euronext.com/derivatives/rules](http://www.euronext.com/derivatives/rules). It requires the immediate attention of members’ staff involved with the trading and settlement of equity products on these markets. Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Notice.

- 1. Contracts:** Suez SA (“Suez”) Equity Option Contract, American Style (SZ1), European Style (SZ3) (“the Contracts”).
  - 2. Reference:** Corporate Action Notice No. CA/2008/293/P, issued on Monday 23 June 2008 and No. CA/2008/322/P, issued on Monday 7 July 2008.
  - 3. Effective Date:** Tuesday 22 July 2008.
  - 4. Contract Adjustments:**

Where adjustments are to be made to the Contracts, they have been made using the package method. The Contracts have become contracts on a package of 0.9545454 GDF Suez (“GDFS”) shares and 0.25 Suez Environnement (“SE”) shares (“a unit”) and shall be referred to by Liffe as Suez ex-event package Contracts.

**(a) Equity Option SZ1:**

- (i) **Lot Size:** The lot size shall remain unchanged as 100 units per lot.
  - (ii) **Exercise Prices:** Exercise prices shall remain unchanged.

The **Euronext Derivatives Markets ("Liffe")** comprise the markets for derivatives operated by Euronext Amsterdam, Euronext Brussels, Euronext Lisbon, Euronext Paris and LIFFE Administration and Management, referred to respectively as the Amsterdam, Brussels, Lisbon, Paris and London markets. Euronext is part of the NYSE Euronext group.

- (iii) **Delivery for Exercise and Assignment:** Given that the delivery of a lot would result in the required delivery of 0.45454 share of GDFS, this fraction shall be settled in cash at delivery, using the closing price of the SGDF shares on NYSE Euronext Paris on the business day of exercise. If exercised, the SZ1 contract will be settled as follows:

Delivery of one lot = (95 x GDFS shares) + (25 x SE shares) + (0.45454 x GDFS O share price in cash)

- (iv) **Miscellaneous:** Given that there is no open interest in the December 2012 maturities of the SZ1 contracts, the maturities have been delisted.

**(b) Equity Option Contracts SZ3:**

- (i) **Lot Size:** The lot size shall remain unchanged as 10 units per lot.

- (ii) **Exercise Prices:** Exercise prices shall remain unchanged.

- (iii) **Delivery for Exercise and Assignment:** Given that the delivery of a lot would result in the required delivery of 0.54545 share of GDFS and 0.5 share of SE, these fractions shall be settled in cash at delivery, using the closing price of the GDFS and SE shares on the last trading day. If exercised, the SZ3 contract will be settled as follows:

Delivery of one lot = (9 x GDFS shares) + (2 x SE shares) +  
(0.54545 x GDFS share price in cash) + (0.5 x SE shares in cash)

- (iv) **Miscellaneous:** Given that there is no open interest in the March 2011, September 2011, March 2012, September 2012 and March 2013 maturities of the SZ3 contracts, these maturities have been delisted.

5. **Further Maturities:** No further maturities will be introduced for trading on and from Tuesday 22 July 2008.
6. **ISIN Codes:** The ISIN code for GDFS shares will be FR0010208488 and the ISIN code for SE shares will be FR0010613471.

For further information in relation to this Notice, Members should contact:

**Euronext.liffe:**

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 [CorporateActions@liffe.com](mailto:CorporateActions@liffe.com)

**LCH.Clearnet:**

Ahmadou Toure +33 (0) 1 7037 67 33 [Ahmadou.Toure@lchclearnet.com](mailto:Ahamdou.Toure@lchclearnet.com)

## OPÉRATION SUR TITRE

Cet avis concerne le marché suivant:

**Marché de Paris**

**Notice No: CA/2008/339/P**

DATE DE PUBLICATION: 21 juillet 2008  
DATE EFFECTIVE: 22 juillet 2008

### OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES

**SUEZ SA**

**FUSION ET SCISSION.**

Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres des Marchés Dérivés d'Euronext (“Liffe”), disponible sur le site Web de Liffe à [www.euronext.com/derivatives/rules](http://www.euronext.com/derivatives/rules). Il requiert l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la compensation des produits d'actions sur ces marchés. Les Membres sont priés de s'assurer que leurs clients sont informés des décisions décrites dans ce Bulletin.

- 1. Contrats:** Options sur actions Suez SA (“Suez”) de style américain (SZ1) et de style européen (SZ3). (“les Contrats”)
- 2. Référence:** Avis d'Opérations sur Titre No. CA/2008/293/P, daté du lundi 23 juin 2008 et No. CA/2008/322/P, daté du lundi 7 juillet 2008.
- 3. Date effective:** Le mardi 22 juillet 2008.
- 4. Ajustements du contrat:**

S'il y a lieu de procéder à des ajustements des contrats, ceux-ci se feront par le biais de la méthode dite du panier. Les contrats deviendront des contrats sur un panier de 0.9545454 actions GDF Suez (“GDFS”) et de 0.25 actions Suez Environnement (“SE”) (“une unité”) et il en sera fait mention par Liffe comme contrats « Panier Suez ex-event ».

**(a) Option sur actions SZ1:**

- (i) **Taille de contrat:** La taille de contrat restera inchangée à 100 unités par lot.
- (ii) **Prix d'exercice:** Les prix d'exercice resteront inchangés.

- (iii) **Exercice et livraison:** Etant donné que la livraison d'un lot impliquerait la livraison de 0,45454 action de GDFS, cette fraction sera livrée en numéraire, en utilisant le prix de clôture des actions ordinaires GDFS sur le NYSE Euronext Paris le jour de l'exercice. En cas d'exercice, le contrat SZ1 sera livré comme suit ;

Livraison d'un lot = (95 x actions GDFS) + (25 x actions SE) + (0.45454 x actions GDFS en numéraire)

- (iv) **Divers:** S'il n'y a pas de positions ouvertes sur les échéances décembre 2012 des contrats SZ1, ces échéances seront délistées.

**(b) Option sur actions SZ3:**

- (i) **Taille du contrat:** La taille du contrat restera inchangée à 10 unités par lot.

- (ii) **Prix d'exercice:** Les prix d'exercice resteront inchangés.

- (iii) **Exercice et livraison:** Etant donné que la livraison d'un lot impliquerait la livraison de 0.54545 action de GDFS et de 0.5 action, ces fractions seront livrées en numéraire, en utilisant le prix de clôture des actions ordinaires GDFS sur le NYSE Euronext Paris le dernier jour de négociation. En cas d'exercice, le contrat SZ3 sera livré comme suit ;

Livraison d'un lot = (9 x actions GDFS) + (2 x actions SE) + (0.54545 x action SGDF en numéraire) + (0.5 x action SE en numéraire)

- (iv) **Divers:** S'il n'y a pas de positions ouvertes sur les échéances mars 2011, septembre 2011, mars 2012, septembre 2012 and mars 2013 des contrats SZ3, ces échéances seront délistées.

5. **Nouvelles échéances:** Aucune nouvelle échéance ne sera introduite à la négociation à partir du mardi 22 juillet 2008.
6. **Code ISIN:** Le nouveau code ISIN des actions GDFS sera FR0010208488 et le nouveau code ISIN des actions SE sera FR0010613471.

Pour de plus amples informations concernant cet avis, nous vous prions de bien vouloir contacter:

**Euronext.liffe:**

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 [CorporateActions@liffe.com](mailto:CorporateActions@liffe.com)

**LCH.Clearnet:**

Ahmadou Toure +33 (0) 1 7037 67 33 [Ahmadou.Toure@lchclearnet.com](mailto:Ahmadou.Toure@lchclearnet.com)